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Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelacjg wniesionq podczas Vlll sesji Rady Miasta w sprawie zaprowadzenia

pozqdku i bezpieczeristwa na skweze pomigdzy jezdniami ul. Jagielloisk4 informujQ, 2e do dnia

26 wzeSnia br. Stra2 Miejska zrealizowala czterdzieSci dziewigd intenrrrencji we wskazanym miejscu.

Interwencje zglaszane byly do dyzurnego Stra2y Miejskiej zar6wno pzez mieszkaricow jak i byly

podejmowane z wlasnej inicjatywy pzez funkcjonariuszy,

W wyniku podjgtych dzialar{ wobec osob naruszajqcych pzepisy prawa zostaly zastosowane

sankcje prawne w postaci nalo2enia pzez funkcjonariuszy Stra2y Miejskiej szesnastu mandatow karnych,

udzielenia tzech pouczefi, a w stosunku do dwoch osob skierowany zostal wniosek o ukaranie do Sqdu

Rejonowego we Wloclawku.

Z prowadzonych analiz i obsenr'racji wynika, ze skwer pomiqdzy jezdniami na ul. Jagielloriskiej

jest narazony na wystgpowanie duzej ilo6ci nieprawidlowo6ci uciq2liwych dla mieszkaficow,

W zwiqzku z powy2szym, polecilem Komendantowi Stra2y Miejskiej objqcie pzedmiotowego

terenu dodatkowymidlugoterminowymi kontrolamiw ramach patrolisrodmieScia miasta.

Zwynzami szacunku,


